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Årsmelding Holstad IL Volleyball 
19.3.2019-30.6.2020 

 
 
STYRETS SAMMENSSETNING 
Fra og med årsmøte den 19. mars 2019 til årsmøte den 30. juni 2020 har styret bestått av: 
 
Leder: Hildegunn Bjerke 
Kasserer: Frode Ulvik Hansen 
Styremedlem: Geir Åge Michelsen 
Styremedlem: Emma Koch 
Styremedlem: Vinh Ma 
Varamedlem: Andrea Sandåker 
 
 
ORGANISATORISK 
Det er avholdt 3 styremøter. 
 
Geir Åge Michelsen er valgt inn som medlem i forbundets kompetansekomite. Vinh og Geir Åge 
deltok på forbundets trener. 
 
Geir Åge deltok på årsmøtet i Ås idrettsråd, hvor han er fast styremedlem. Klubben er engasjert i 
de sakene er på agendaen. 
 
Klubben har deltatt på Idrettsskolen med presentasjon av minivolleyball og ballek, både vår- og 
høsttermin.  
 
Oppmenn og trenere for klubbens lag innendørs sesongen 2019-2020 er:  

Lag Oppmann Trener 

Damelag Birgitte Kvarme Ingen 

4. divisjon herrer Vinh Ma                                     Vinh Ma 

J19 Ingen Geir Åge Michelsen 

G17/G15 Ingen Vinh Ma, Endre Sletnes 

J17 lag 03 Hildegunn Bjerke Geir Åge Michelsen 

J17 lag 04-06 Hildegunn Bjerke Madeleine Svendsen, Inga 
Åkerberg, Synne Buseth 
Blankenberg, Tone Eng 

Mini Jon Anders Næsset Emma Koch, Kari Theimann, 
Anna Janiszenski og Celine 
Venøy 

J19 Ingen Geir Åge Michelsen 
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Samordnet rapportering til NIF for 2019

  
 
SPORTSLIGE AKTIVITETER 
Klubben har i 201-20 deltatt med lag i ungdomsserie i følgende ungdomsklasser: G17, to lag i J17 
og J19.  
 
På seniorsiden har herrelaget deltatt i divisjonsspill, 4. divisjon, og damelaget deltatt i 
divisjonsspill, 3. divisjon, sesongen 2019-2020. Damelaget kom på nestsiste plass, men har beholdt 
plassen i 3. divisjon for sesongen 2020-2021.   
 
J19, J17 og G17 har hatt tre treninger i uka. Mini, herrelaget og damelaget to treninger i uka.    
 
Mini ble startet opp i januar 2019. Det har vært et populært tiltak med opptil 20 spillere. Det har 
vært deltakelse i flere turneringer.  
 
J19 og J17 har deltatt i Regionmesterskap. J19-laget kvalifiserte seg til NM som ble arrangert 5.-8. 
mars 2020 i Kristiansand.  
 
Klubben har vært noe aktiv innenfor sandvolleyball. Det er avholdt trening for alle aldersklasser på 
banene ved Åshallen i perioden fra mai til august. 
 
Klubben har vært aktiv i forhold til å arrangere regionale heldagsturneringer lokalt. 
Arrangementene gir et bidrag til klubbkassa. 
 
ØKONOMI 
Klubben har i dag en stabil, god økonomi uten likviditetsutfordringer.  
 
Klubben har god likviditet med en egenkapital pålydende kr 103.166 til rådighet. Fra regnskapets 
avslutning, fram til avgivelse av denne årsmelding er den gode status opprettholdt. 
 
Det vises for øvrig til framleggelse av revidert regnskap i årsmøtet. 
 
SANDVOLLEYBALLANLEGGENE 
Godt fungerende samarbeid med Ås vgs. Nett og banemarkering vinterlagres i skolens lokaler. 
Klubben tar seg av nødvendig vedlikehold på banen. Banene benyttes flittig både av skolen, av 
klubben og av andre interesserte. 
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REKRUTTERINGSTILTAK 
Synliggjøring av vår aktivitet skjer blant annet gjennom sosiale medier. Klubbens synlighet sikrer 
stabilt tilsig av unge utøvere i flere aldersgrupper. 
 
TRENINGSTID – HALLKAPASITET 
Klubben har hatt tilstrekkelig med treningstid i Åshallen og Rustad flerbrukshall. Trening ute har 
foregått på banene ved Åshallen.  
 
DRAKTER – UTSTYR 
Klubbtøy leveres via Mika Sport AS.  
 
NETTSIDE 
Nettsiden www.holstadvolley.com er tilgjengelig og inneholder nødvendig informasjon.  
 
SOSIALE MEDIER 
Det har vært høy aktivitet på klubbens Facebookside. Det må anses at det har en positiv effekt å 
gjøre klubben kjent blant mange. Det er også en aktiv konto på Instagram: holstad_volley 
 
Det har også vært flere oppslag i Ås avis. 
 
 
16.06.2020 
 
 
For styret 

 
Hildegunn Bjerke 
Styreleder 

http://www.holstadvolley.com/

